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Verslag BO 15/09/2020 om 10u00 

Confederatie Bouw, Stationsplein 1, Sint-Niklaas 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom. 

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd  18/08/2020 
Het verslag werd goedgekeurd. 
 

3. Financieel: 

• Wandelbeurs 2020 + 2021 
2020 werd financieel afgehandeld.  
Wat met 2021? Er wordt een aangetekend schrijven verzonden voor de annulatie van 
de wandelbeurs 2021. 
 

• Clubs met betaalachterstand 
Momenteel nog 7 clubs met betaal achterstand. Deze worden voorgedragen op de 
AV. De clubnamen worden opgenomen in de uitnodiging. 

 
4. Wandelclubs 

• Wandelperspectief najaar: 
Enkele clubs nemen de draad terug op. Er beweegt wat maar voorlopig zeker niet 
massaal. Het BO zal zelf geen initiatief nemen op vlak van organiseren.  

• Sport Vlaanderen: gisteren ontvingen we een schrijven van Sport Vlaanderen omtrent 
de voorwaarden en timing om bijkomende subsidies aan te vragen om de verliezen 
enigszins te compenseren. We zullen alle voorstellen verzamelen en bespreken. Er is 
nog tijd om het dossier in orde te maken.  

5. Beleidsplan: 

• Vayamundo – Walkon – vibes -Trailwalkgroep Walkonhiking Events 
Komende donderdag is er een vergadering met Vayamundo. Wel duurzaamheid 
meenemen/inbedden in onze werking. Duurzaamheid in clubs is onze taak. Voor 
2021 zullen we de aanwezigheden van WSVL-vzw beperken op een openings-
/sluitingsmoment  
Het sponsorcontract wordt komende donderdag besproken. Hier staan ook 
wandelweekend Houffalize, Autumn… in. Als we daar organiseren, is dit niet onder 
De voorzitter met BO-lid krijgen een mandaat van het BO om het contract te 
onderhandelen en koppelen terug naar het BO.   
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De editie van de Vibes in 2020 werd geannuleerd owv Covid-19. Er waren wel 
begeleiders maar niet onder de vlag van WSVL vzw. Er werd toen geen beslissing 
genomen voor een volgende editie.  
 

• Fiets en wandelbeurs Gent 2021 
Het BO ontving het protocol per mail. Onder deze voorwaarden is het niet haalbaar 
en geen meerwaarde om deel te nemen.  

• Vlaanderen Wandelt 2021 + 2022 
Er is een voorstel om dit open te trekken naar een vorm van een wandel-mee-dag. In 
heel Vlaanderen lokale clubinitiatieven met een ankerpunt in AsseSteunfonds van 
Sport Vlaanderen gebruiken om deze initiatieven te steunen? 
Wandelclub De Parkvrienden Zaventem (die dit jaar Vlaams-Brabant Wandelt zouden 
organiseren) vraagt om in 2021 uitzonderlijk 2 regionale wandeldagen te organiseren. 
Dit kan niet onder de noemer van regionale wandeldag. Hun tocht kan deel uitmaken 
van Vlaanderen Wandelt #Iedereen wandelt.  
 
Vlaanderen Wandelt 2022: er worden contacten gelegd met Wandelend Paal. Geen 
contacten meer met Geraardsbergen. 

 

• Opleiding Facebook:  
De cursus werd uitgeschreven. De lesgevers werd gevraagd om deze cursus na te 
kijken. Er zullen data en locaties vastgelegd worden. 
 

• Opleiding Microsoft Teams – Skype 
Zou het geen meerwaarde zijn voor zowel het BO als personeel om een opleiding 
Microsoft Teams te volgen? Luc maakt de gegevens van een lesgeefster over zodat er 
kan gekeken worden naar de mogelijkheden.   
 

• Vorderingen Phpro – Digicreate 
Er zijn contacten geweest tussen beide firma’s. Phpro bekijkt intern en maakt een 
offerte op.  De WiB kreeg prioriteit. 
 

• Trailwalk: 
De huidige Trailwalk-nummering blijft behouden   

 

• Starterspakket nieuwe clubs: 
Afstappen van het startpakket maar werken met een uitleenpakket dat regionaal ter 
beschikking is. We bespreken dit in team clubondersteuning. Peters en meters zijn 
nauw betrokken met de opstart. Ze kunnen instaan voor het beheer van de 
uitleenpakketten.  

 
6. Ingebrachte punten 

• Evaluatie regionale vergaderingen 

De vergaderingen verliepen vlot en de clubs luisterden aandachtig. Er was weinig 

feedback vanuit de zaal.   

Moeten we in de toekomst iets doen rond de afwezigheden? Meenemen in de 

besprekingen rond de hervormingen.  
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- Clubgebonden materies: bepaalde punten overbrengen naar de regioteams die 

dit aanbelangen zodat er voor de regiovergaderingen nog meer gedragenheid is. 

Nu is het misschien nog te veel van bovenaf.  

- Clubkampioenschap: uitslagen van WSVO  kunnen momenteel niet opgenomen 

worden; Euraudax wel  

- Opdeling subregio’s: wie neemt nog contact met de RB’s en wat is de uiterste 

datum? Dit item wordt aangekaart op de AV  en moet in orde zijn tegen 

31/12/2020. 

- Clubs kunnen deelnemerslijsten van hun leden opvragen via Cronos maar niet op 

basis van punten.  

 

• Aanpassingen IR + Sportreglement + AR en de goedkeuring van deze 3 documenten 

- Criteria Bonustocht: in Antwerpen was er veel kritiek op de voorwaarde om een 

midweektocht te organiseren. Hier kwam een voorstel om een alternatief iets 

aan te bieden in de week. Dit is momenteel moeilijk definieerbaar en 

controleerbaar. We zullen eerst afspraken moeten maken wat dit alternatief iets 

kan zijn. We behouden dit punt als criteria. Alternatieven eventueel in de 

toekomst.  

- Voorstel vanuit de regiovergadering op de criteria van de bonustocht: 4 

verschillende adressen met slechts 4 bestuurders. BO keurt deze toevoeging 

goed.  

- In verschillende regio’s kwam ook de vraag om het aantal punten gescoord in het 

clubkampioenschap op te nemen als criteria. Dit kan pas geëvalueerd worden na 

invoering van het kampioenschap.  

- Schrapping taak regiopenningmeester in het IR (pag 23) werd goedgekeurd door 

het BO.  

- Automatische overschakeling van club naar groep als men geen tochten 

organiseert. Dit staat nu niet beschreven in de reglementen. Is het een keuze of 

een verplichting? Het blijft een keuze van de club. Dus er moet niets aangepast 

worden in de reglementen.  

- Aanpassing AR 3.3: wandelgroepen moeten 40 leden hebben om club te worden.  

Zowel het AR, IR als SR werd goedgekeurd met aanpassing van bovenstaande 

punten.  

• Goedkeuring uitnodiging AV + praktische aanpak 

Roel zorgt voor de scanning; hij is aanwezig vanaf 9u.  

Afspraken rond verplaatsingsvergoedingen 

Aan ons om nu te bepalen welk tarief van treinticket we aanhouden. Via een railpass 

komt een enkele verplaatsing op € 8.30. Dus heen en terug op € 16.60.  

Dit nog communiceren in de mail van de uitnodiging AV. 

• Evaluatievergadering personeel/BO + besparingen vanuit het personeel 
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Iedereen vond de vergadering nuttig. Er zijn ook al enkele voorstellen met 

besparingen binnengekomen. We ontvingen nog positieve reacties.  

Orde van de wandelaar is een restant van Aktivia. 56 personen die een gratis WIB en 

kerstkaart kregen, verstuurd per post. Deze mensen sturen we niets meer. De 

ereleden van WSVL-vzw krijgen wel nog een WIB. Reporters Wandelgazette krijgen 

ook geen gratis WIB meer. Alle kerstkaarten worden verstuurd per mail. Enkel nog 

WiB’s naar de grote relevante partners: Sport Vlaanderen, … 

 

• Verslag vergadering BVV: 

Er zijn heel wat bestuurswijzigingen bij FFBMP. Er waren slechts 2 bestuursleden van 

FFBMP en het was in Belgrade. Wij met 4? De nieuwe voorzitster van FFBMP was nog 

van niets op de hoogte. Emil Dannemark wil zijn kandidatuur stellen voor IVV. Wat 

met de factuur van de WiB’s? Emil stelt voor dat BVV deze betaalt. Maar wij dragen 

bij aan het BVV?  

Is het nog nuttig dat wij deel uitmaken van BVV – IVV? We zullen ons hierover 

moeten bezinnen.   

 

• Verdienstelijke wandelaar 2020: wat voorzien we? We beperken ons tot de 

aankoopbons. De huidige criteria worden aangehouden, met een basisbon van 

€25,00. Er wordt geen extra cadeau voorzien.  

• Oplage van 18.000 WiB’s wordt vooropgesteld, kan nog bijgesteld worden moest 

blijken dat de clubs minder kalenders bestellen.  

• Wandelclub Vos Schaffen zou het Swinnetouspoor nog organiseren met TeGek. Ze 

maken onderling afspraken.  

• Nummering van de clubinfo’s. 

• Op de rustposten tijdens wandelingen moeten ook de naam en telefoonnummer 

genoteerd worden. Dit moeten we aanpassen in het protocol.  

• Voorzitter en penningmeester van de Schoverik Diepenbeek nemen per 01/01/2021 

ontslag.  Jos neemt dit gegeven morgen mee naar de vergadering van RB-Limburg. 

 


